
Hierbij de antwoorden op de vragen van de CDA fractie over Garantstelling Breedband Nieuwleusen 

Synergie: 

  

1.        Hoe wordt de lening afgelost, in hoeveel jaar, zodat het risico voor de gemeente Dalfsen met 

 de garantstelling, in de loop van de jaren minder wordt?  

         De Lening wordt in 25 jaar afgelost, of zoveel eerder als NS daartoe de middelen heeft. 

2.        Kunnen we de toezegging dat het gedeelte tussen Nieuwleusen en Dalfsen ook aangesloten 

kan worden wat betreft Synergie, op papier krijgen? 

        Antwoord Nieuwleusen Synergie: Ja Nieuwleusen Synergie is (in overleg met de gemeente en 

andere relevante partijen) zeker bereid na de met de gemeente overeengekomen fase 1 ('de 

voormalige gemeente Nieuwleusen') het gebied ten zuiden hiervan en boven de Hessenweg, 

aan te leggen in de 2e fase. Het betreft het gehele gebied, inclusief Oudleusen, geheel 

synchroon aan de aanpak in Nieuwleusen (én dorp én buitengebied); deze combinatie is nodig 

om voor Nieuwleusen Synergie een haalbare en reële business case te realiseren. 

         Afhankelijk van de uitwerking van de Business case en het daarbij 

behorende financieringsplan en randvoorwaarden van financiers kan het mogelijk zijn dat er 

een eventuele aanvullende vraag voor garantstelling voor fase 2 wordt gevraagd.  

3.        Kunnen we de businesscase ontvangen? 

         De business case is niet toegevoegd omdat dit bedrijfs- en concurrentie gevoelige informatie 

betreft. De business case ligt voor raadsleden vertrouwelijk ter inzage op het gemeentehuis. 

4.        Heeft de garantstelling nog gevolgen voor de begroting van de gemeente?               

            De garantstelling heeft geen gevolgen voor de gemeentelijke begroting. 
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